
 
Zapisnik 1. konstituirajuće sjednice Upravnog vijeća 

Gradske knjižnice Marka Marulića u Splitu 

 

 

Održane 30. prosinca 2021. s početkom u 13:30 sati u velikoj dvorani Središnje  knjižnice, 

Ulica slobode 2, Split. 

 

Nazočni:    Karmen Borković, Mirta Matošić, Ema Kojundžić (putem Zoom aplikacije) – 

novi članovi Upravnog vijeća te Maja Tadin i Ivana Salvador – članovi 

Upravnog vijeća čiji mandat istječe u siječnju 2022., ravnateljica Grozdana 

Ribičić, voditeljica računovodstva Ana Stubnja i Renata Vojvodić, zapisničarka 

i tehnička podrška za Zoom aplikaciju 

 

Prijedlog dnevnog reda: 

1. Verificiranje mandata novoimenovanih članova Upravnog vijeća GKMM; 

2. Izbor predsjednika, zamjenika predsjednika i zapisničara Upravnog vijeća GKMM-a,  

3. Konstituiranje Upravnog vijeća GKMM-a;  

4. Upoznavanje s radom i internim aktima GKMM Split: 

a) Poslovnik o radu Upravnog vijeća GKMM Split i Izmjene i dopune Poslovnika o radu, 

b) Upravnog vijeća GKMM Split, 

c) Pravilnik o radu, 

d) Kolektivni ugovor za zaposlene u ustanovama kulture Grada Split, 

e) Pravilnik o unutarnjoj ustrojbi, načinu rada GKMM Split te sistematizaciji radnih 

mjesta, 

f) Pravilnik o pružanju usluga i korištenju knjižnične građe, Kućni red, Pravila 

međuknjižnične posudbe, Pravila o ustupanju knjižničnih prostora uz naknadu, Pravila 

o uvjetima i načinu korištenja interneta i računalne opreme, 

g) Plan i program rada i razvitka za 2021., 

h) Izvješće o radu GKMM Split za 2020., 

i) Strateški plan 2020.-2023.; 

5. Usvajanje izmjena Financijskog plana za 2022. s projekcijama za 2023. i 2024. usvojenog 

na Gradskom vijeću 17. prosinca 2021. (privitak 1.); 

6. Usvajanje Financijskog plana za 2022. s projekcijama za 2023. i 2024. s obrazloženjem 

prema Proračunu Grada Splita za razdoblje 2022.-2024. – smanjenje (privitak 2.); 

7. Usvajanje Plana nabave za 2022. (privitak 3.). 

 

Ad 1.  

Nastavno na, elektroničkom poštom Službe za društvene djelatnosti Grada Splita od 28. 

prosinca 2021., dostavljeno Rješenje o razrješenju članova Upravog vijeća GKMM-a radi isteka 

mandata, kao i Rješenje o imenovanju članova UV GKMM-a kao predstavnika Grada Splita u 

novom mandatu od 18. prosinca 2021. te istog dana dostavljene Obavijesti Grada Splita o 



dodijeljenim sredstvima – usvajanje Proračuna Grada Splita za razdoblje 2022.-2024. od 23. 

prosinca 2021. i u skladu s informacijom dobivenom u razgovoru na božićnom prijemu kod 

gradonačelnika Ivice Puljka 20. prosinca 2021., obveza je GKMM-a i njezinog UV-a s 

novoizabranim članovima usvojiti financijske planove iz usvojenog Proračuna Grada Splita i 

to do kraja kalendarske godine, a sve u skladu sa Zakonom o fiskalnoj odgovornosti. Naime, na 

7. sjednici Gradskog vijeća usvojen je novi proračun Grada Splita, kao i Rješenje o novim 

imenovanjima za upravna vijeća ustanova u kulturi Grada Splita. Stoga je ravnateljica Grozdana 

Ribičić, u skladu s člankom 17. Poslovnika o radu Upravnog vijeća GKMM Split do izbora 

novog predsjednika UV-a, pozvala novoimenovane članove UV-a, kao i dva člana UV-a iz 

redova knjižničnih djelatnika čiji mandati istječu u siječnju 2022. na konstituirajuću sjednicu 

Upravnog vijeća GKMM-a Split s ciljem verificiranja novih članova, konstituiranja novog 

upravnog vijeća, izbora predsjednika i zamjenika te usvajanja financijskih planova knjižnice u 

obveznom roku.  

 

Sjednica je započela verifikacijom novih članova: Karmen Borković, Mirta Matošić i Ema 

Kojundžić koja je na sjednici sudjelovala putem Zoom aplikacije jer se u vrijeme sazivanja 

sjednice nalazila izvan Hrvatske. Tehnička podrška vođenju zoom sastanka je kolegica Renata 

Vojvodić koja je ujedno i zapisničarka sjednice. 

 

Ad 2.  

Nakon verifikacije mandata, započeo je postupak izbora predsjednika i zamjenika predsjednika 

Upravnog vijeća. Ravnateljica je pitala ima li netko prijedlog za predsjednika. Članica UV Maja 

Tadin predložila je kolegicu Mirtu Matošić, knjižničarsku savjetnicu s bogatim stručnim 

iskustvom. Članica Ema Kojundžić komentirala je da je običaj birati najstarijeg člana UV-a za 

predsjednika, ali s obzirom na to da u Poslovniku nema riječi o tome, prijedlog da predsjednica 

bude Mirta Matošić jednoglasno je usvojen. Za zamjenicu predsjednice jednoglasno je izabrana 

kolegica Karmen Borković. Ravnateljica je ispričala tajnicu GKMM-a Jelenu Grgić koja je 

zbog visoke temperature ostala kući, a koja bi i dalje vodila zapisnike sa sjednica kao i do sada, 

što je jednoglasno prihvaćeno.    

 

Ad 3. 

Nakon verifikacije mandata i izbora predsjednika i zamjenika predsjednika,  konstituirano je 

Upravno vijeće Gradske knjižnice Marka Marulića Split.  

 

Novoizabrani članovi izjasnili su se o načinu dostave dokumenata za sjednice Upravnog vijeća 

kako slijedi: 

- Mirta Matošić – dokumentacija će se dostavljati putem elektroničke pošte, 

- Karmen Borković – dokumentacija će se dostavljati putem elektroničke pošte,  

- Ema Kojundžić – dokumentacija će se dostavljati putem elektroničke pošte. 

Članovi Upravnog vijeća jednoglasno su prihvatili da će se sjednice Upravnog vijeća održavati 

jednom mjesečno, a ukoliko bude potrebno i češće. Po potrebi će se organizirati e-sjednice. 

 



Ad 4.  

Ravnateljica Knjižnice istaknula je da su sve poveznice na knjižnične službene dokumente s 

web stranice GKMM-a poslani s pozivom na sjednicu te da ih mogu na miru proučiti za sljedeću 

sjednicu s obzirom na veliki obim dokumenata koji su dobili već na prvoj sjednici. Zbog 

navedenih objektivnih okolnosti, mogu pripremiti pitanja za sve nejasnoće vezane uz priložene 

službene dokumente knjižnice. 

 

Ad 5.  

Ravnateljica je prepustila riječ voditeljici računovodstva Ani Stubnji da članicama UV-a 

obrazloži izmjene Financijskog plana za 2022. s projekcijama za 2023. i 2024., usvojenog na 

Gradskom vijeću 17. prosinca 2021. Na upite članica UV-a Mirte Matošić i Karmen Borković 

o smanjenju,  ravnateljica Ribičić i voditeljica računovodstva dale su obrazloženja. Naime, plan 

koji je u listopadu 2021. usvojen od Upravnog vijeća GKMM-a, na traženje gradonačelnika i 

mjerodavnih službi, trebao se hitno umanjiti za milijun kuna koji je trebalo pripremiti za 

sjednicu Gradskog vijeća na kojoj će se usvajati Proračun Grada Splita. Smanjenja su 

napravljena na način da se Plan umanjio za 400.000 kn predviđenih za radove prenamjene 

kotarskog prostora Kila/Mejaši u knjižnični i planirana sredstva za uređenje Trstenika s 800.000 

kn na 600.000 kn. Iznos od 400.000 kn za novu knjižnicu na Mejašima planiran je i 

ovogodišnjim rebalansom ali je, zbog kašnjenja vezanog za etažiranje novog objekta u kojem 

se nalaze kotarski prostori, postojala sumnja za njegovu realizaciju pa je planiran i za 2022. 

Tako se i dogodilo, nije realiziran pa će trebati čekati novim rebalans.  

Druga stavka su smanjena sredstva za 435.000 kn za rashode za zaposlene koji su bili 

namijenjeni za nove djelatnike Pjesničko-glazbenog odjela sa Spomen sobom Ljube Stipišića 

Delmate u Knjižnici Grad i za Knjižnicu za djecu i mlade Kila/Mejaši pa je u planu predviđeno 

za drugu polovinu godine. Treća stavka se odnosila na smanjena sredstva za nabavu knjižnične 

građe u iznosu od 150.000 kn. Pretpostavka je da će se  bibliobus nabaviti krajem 2022. godine 

pa će se pokušati naći sredstva za nabavu knjižnične građe rebalansom novog proračuna. Uz 

ukupno umanjenje u iznosu od 1.185.000 kn, Gradu je obećao da će se svi planirani projekti 

koji se realiziraju u 2022. i financirati. 

Ravnateljica je istaknula da su sredstva, usporedbom sredstva Grada Splita za GKMM iz 

prethodnih godina, znatno veća zbog uključenih sredstava za dvogodišnji EU projekt „Za dobre 

vibre – čitaj libre“, a koja su za 2022. godinu planirana u iznosu 3.413.000 kn, ponajviše za 

nabavku bibliobusa, i koja su u 100% iznosu financirana od strane EU.  Ravnateljica je istaknula 

i važnost postignutih napora članova UV-a s upravom knjižnice. Naime, prvi puta proračunom 

Grada Splita već drugu godinu zaredom realizirana su i planirana sredstva za nabavu knjižne 

građe u visini 600.000 kn, koliko je i obveza Grada Splita prema ugovoru s Ministarstvom 

kulture i medija. Ovo postignuće uzimamo kao svojevrsnu revoluciju jer je do tada Grad 

izdvajao u prosjeku 150.000 do 200.000 kn, i to na samom kraju godine. Ova novost bila je vrlo 

vrijedna baš u doba pandemije da se lakše prebrode financijski problemi njome uzrokovani, ali 

i da se osigura našim građanima redovite knjižnične usluge jer se pokazalo da je upravo knjiga 

i čitanje jedan od ljekovitih načina očuvanja mentalnog zdravlja građana u doba pandemije. 

Mirta Matošić je naše iskustvo povezala i sa svojim iskustvom kad je kao ravnateljica 

Sveučilišne knjižnice u Splitu tražila sredstva za svoju knjižnicu. Misli da je to vrijedan pomak 

od strane Grada Splita. Ravnateljica je istaknula činjenicu da je redovita nabava knjižnične 



građe za svaku gradsku knjižnicu osnovna djelatnost i da je Državna revizija koja je 2019. g. 

bila u kontroli u Ministarstvu kulture, pregledavala ugovore s gradovima i ostala zatečena 

odnosom našeg grada i još nekih gradova te gotovo stopirala sredstva od Ministarstva kulture i 

medija. Svakako, ne bismo se smjeli više dovesti u takvu situaciju. Ravnateljica je upoznala 

nove članice UV-a s činjenicom da su članarine i zakasnine GKMM-a godinama među najvišim 

u RH. To sve utječe na broj članova knjižnice koji je jedan od glavnih kriterija za  visinu dodjele 

sredstava za nabavu knjižnične građe od strane Ministarstva kulture i medija. Drugi, isto tako 

bitan kriterij je i koliko vlasnik knjižnice, u našem slučaju Grad Split, izdvaja za istu tu nabavu. 

Začaran je to krug koji je prekinut prije dvije godine kada je angažmanom članova UV-a i 

uprave knjižnice Grad Split počeo planirati i realizirati obvezujuća sredstva. Tog trenutka je 

GKMM počela s realizacijom jednog od svojih strateških ciljeva, a to je besplatan upis za djecu 

i mlade. Taj će se cilj realizirati u fazama, ovisno o financijskim mogućnostima GKMM-a i 

daljnje podrške Grada Splita. Za sada je besplatan upis omogućen djeci do navršene osme 

godine života. Svi projekti koji su pokrenuti, od uspostavljanja bibliobusne službe, 

potencijalnog otvaranja Knjižnice za djecu i mlade na Meašima do novog projekta Zavičajne 

kuće, zasigurno će znatno pridonijeti rastu broja članova i korisnika knjižničnih usluga. 

Naravno učinci će se bolje osjetiti i nakon restriktivnih epidemioloških mjera.  

Druga otežavajuća, dugogodišnja okolnost u poslovanju GKMM.a, istakla je voditeljica 

računovodstva, je da se materijalni troškovi cijele knjižnice u vrlo malom postotku 

sufinanciraju od strane Grada Splita. Stoga, nastojimo imati uvijek određena sredstva na računu 

za izvanredne prilike, što se često događa sa zastarjelim i slabim klimatizacijskim i 

ventilacijskim sustavima u mreži naših knjižnica i drugim situacijama vezanim za redovito 

infrastrukturno održavanje svih knjižnica u mreži. Karmen Borković konstatirala je da je 

neobično da Grad Split ne podmiruje knjižnične materijalne troškove zato što mu je to obveza. 

Zanimalo je koliko je to u postocima. Voditeljica računovodstva, Ana Stubnja navela je da će 

za drugi put pripremiti preciznije podatke, ali da je to do sada bilo otprilike od 15% do 17%. U 

2021. povećali su udio financiranja, što je dostatno otprilike za godišnju potrošnju električne 

struje GKMM-a. Sve zapravo rješavamo iz vlastitih sredstava – članarina, zakasnina, najamnina 

i sl. Ta bismo sredstva trebali koristiti za unaprjeđenje knjižničnih usluga i veću kupovinu 

knjiga. Ravnateljica je prisnažila činjenicom da je zbog takve dugogodišnje prakse položaj 

GKMM-a Split, u odnosu na druge hrvatske gradske knjižnice, po brojnim parametrima ispod 

prosjeka, iako se radi o drugom gradu po veličini u RH. Karmen Borković smatra da se ne bi 

trebala davati vlastita sredstva na materijalne troškove, kao što su troškovi struje i druga 

redovita održavanja, tim više jer je to varijabilna kategorija i da ih je Grad Split obvezan 

osigurati. Jedino ako Grad Split ima neki drugi trošak zbog kojeg ne pokrivaju troškove 

održavanja. Dobila je odgovor da osim plaća i nabave građe, u pravilu svih ovih godina nemaju 

drugih obveza. Također, ravnateljica je istaknula činjenicu da je Grad posljednje dvije godine 

sanirao velike dugogodišnje probleme: učvršćivanje brisoleja s južne strane koje su bile opasne 

po život za prolaznike od dana njihovog postavljanja (80.000 kn u 2019.godini) te još jedan 

dugogodišnji problem, a to je prokišnjavanje krova Središnjice (250.000 kn u 2020. godini). 

Nakon toga, uz dva dobivena amandmana na Proračun 2020. i 2021. od strane gradske vijećnice 

Mirne Kovačić, članice UV-a GKMM-a u prošlom mandatu, GKMM je dobila 500.000 kn za 

uređenje knjižničnih prostora u Zagrebačkoj ulici koji su zbog zapuštenosti predstavljali 

opasnost za srednjoškolce i druge prolaznike u samom centru grada. Ravnateljica je pohvalila 



pozitivan, uzlazni trend Grada Splita prema knjižnici i njezinim potrebama. Vjeruje da će već 

pokrenuti projekti, kao što je uspostavljanje bibliobusne službe (brojni uspješni gradovi imaju 

razvijenu službu s dva bibliobusa), otvaranje knjižnice Mejaši koja će biti prvi kulturni sadržaj 

za djecu i mlade u kotaru s brojnim mladim obiteljima s djecom, otvaranje Poetsko-glazbenog 

odjela sa Spomen sobom Ljube Stipišića Delmate, kao i razvijanje programa Zavičajna kuća – 

program kojim u svakoj knjižnici dajemo mjesta spomenu velikanima (čeka nas osmišljavanje 

Spomen sobe Miljenka Smoje u Knjižnici Žrnovnica, zajedno s Općinom Šolta Spomen sobe 

Vesne Parun...), podići razinu uspješnosti GKMM-a u odnosu na druge hrvatske gradove, a što 

Grad Split, kao drugi po veličini grad u RH i zaslužuje. Tim više što je u kontaktima i 

dogovorima s gradonačelnikom g. Puljkom dobila njegovu punu i konkretnu podršku za njihovu 

realizaciju. 

 

Predsjednica Mirta Matošić se interesirala za Knjižnicu Mejaši i sredstva dodijeljena za 

opremanje Knjižnice Mejaši od strane Ministarstva kulture i medija. Ravnateljica je pojasnila 

da je kotarski prostor u novom objektu u kojem se nalazi ambulanta i ljekarna tehnički predan 

2020. godine, ali je tek nedavno, u prosincu 2021., na naše inzistiranje od strane APN-a etažiran 

i spreman za uknjiženje. Tek tada se može pristupiti prenamjeni prostora iz kotarskog u 

knjižnični jer su drugačiji uvjeti dobivanja dozvola za knjižnični prostor. S obzirom da nismo 

znali kada će to biti napravljeno, dvije smo godine za redom prijavljivali projekt opremanja 

Knjižnice Mejaši na natječaj Ministarstva kulture i medija i dobili ugovore na sredstva u visini 

100.000 kn. Kako ih nismo realizirali, nismo sredstva ni dobili. I ove smo se godine prijavili 

opet na natječaj. Ne znamo hoćemo li ih i ove godine dobiti. 

 

Karmen Borković se interesirala za EU projekt, točnije u kojoj je fazi. Ravnateljica je 

obavijestila da je ugovor potpisan 16. rujna 2021. te da je u sklopu projekta zaposlena 

voditeljica projekta koja koordinira svim aktivnostima. Krenuli smo s dogovorima za vizuale 

projekta, a s vanjskom suradnicom pripremili tehnički i financijski najzahtjevniji dio projekta 

– javnu nabava bibliobusa. Upravo je objavljen natječaj sa specifikacijom na EOJN-u za 

prethodno savjetovanje. Ukoliko ne bude velikih i značajnih komentara, kreće se u postupak 

javne nabave za bibliobus. Bibliobus se naručuje na način da se specificira sve što je potrebno 

u bibliobusu i nakon toga u njega se to i ugrađuje. Rok za isporuku je devet mjeseci, a s obzirom 

na nestabilnu poslovnu klimu i nabavu materijala u doba pandemije možemo se samo nadati da 

će taj rok biti i realiziran. Mirtu Matošić zanimala je kakva je geografska pokrivenost 

bibliobusne službe. Ravnateljica je istakla činjenicu da je pokretanje bibliobusne službe 

zahtjevan proces čija nam realizacija tek predstoji. Za početak, Matična služba pripremila je 

inicijalnu verziju županijskih bibliobusnih stajališta. Karmen Borković pitala je za suradnju sa 

Splitsko-dalmatinskom županijom kao ključnom u tom projektu. Ravnateljica je istaknula da je 

s ovim projektom počela dobra suradnja sa SDŽ-om koje zapravo do sada nije ni bilo. Upravo 

je SDŽ partner na projektu i obavezala se pet godina nakon isteka projekta održavati 

bibliobusnu službu. U suradnji sa županijskim službama, utvrdit će se točan broj i mjesta 

bibliobusnih stajališta, a sve u skladu s novim zakonom i standardima za narodne knjižnice. 

Dobra suradnja sa SDŽ-om nastavila se i na projektu Spomen sobe Ljube Stipišića Delmate za 

kojeg smo upravo dobili ugovor na 200.000 kn za opremanje Delmatine spomen sobe.  



Karmen Borković zanimalo je participira li Ministarstvo kulture i medija u uređenju knjižnice 

u Zagrebačkoj s obzirom da je to investicijski projekt. Ravnateljica je navela da nije, ali da se 

taj prostor od početka uređuje u fazama, ovisno o financijama koje knjižnica u fazama dobija 

za uređenje. Prostor je to koji je Grad Split dao na korištenje knjižnici i za koji se moraju i 

brinuti. Presretni smo da smo uspjeli urediti taj prostor, potpuno zapušten i u nekim dijelovima 

opasan za prolaznike u samom centru grada te ga revitalizirati u potencijalno jako vrijedan 

gradski kulturni punkt. Počelo je s donacijom privatne knjižnice pok. Jakše Fiamenga od 6.000 

knjiga i njezinim privremenim smještajem u primjeren prostor zapuštene knjižnice u 

Zagrebačkoj. Nastavilo se prvim amandmanom, potom donacijom bogate ostavštine Ljube 

Stipišića Delmate od strane njegove obitelji i na kraju drugim amandmanom. Građevinsko- 

zanatski radovi su na kraju i počinje nabava za opremanje prostora. Vjerujemo da bismo mogli 

na proljeće biti s time gotovi, ako iznimno otežani uvjeti poslovanja u doba pandemije to i 

omoguće. Taj projekt dio je projekta Zavičajne kuće koja ima, po mišljenju stručnjaka, velike 

potencijale i za značajnije natječaje pa i one s kojima ćemo ići prema Ministarstvu. 

 

Karmen Borković još je jednom pitala za smanjenje postojećeg plana za milijun kuna, točnije 

tko je sugerirao koji će se troškovi rezati i što znači u tome rezanje troškova za plaće. 

Ravnateljica je priopćila da su u dogovoru s mjerodavnim službama, a u skladu s našim 

planovima koje smo radili, napravljeni navedeni rezovi kako smo i naveli i na način kako su to 

od nas tražili. Plaće na godišnjoj razini za nove djelatnike u Knjižnici Grad i Knjižnici Kila su 

prepolovljene na polugodišnji plan, za drugu polovinu 2022. godine. Ne režu se troškovi za 

plaće postojećih djelatnika već onih novih, planom predviđenih. Naravno, planovi se rade da se 

pretpostavlja realna, ali i najbolja situacija za njih. Tako smo i mi planirali. Mirta Matošić se 

iskazala interes za razlog smanjivanja, to jest je li on naveden od strane Grada. Odgovor je da 

je gradonačelnik tražio od svih smanjenje. Ravnateljica je istaknula da je imala za sve pokrenute 

projekte dobru podršku od strane Grada Splita, kako od gradonačelnika Andre Krstulovića 

Opare u prošlom mandatu tako i značajnu podršku za sve daljnje planove razvoja pokrenutih 

projekata od strane današnjeg gradonačelnika Ivice Puljka. U skladu s dogovorenim sve je i 

uneseno, najprije u rebalans 2021., a potom u plan za 2022. U tim planovima je i uređenje 

podruma knjižnice Trstenik koji je velik, cca 130 m2 i koji se ne koristi zbog poplava, a koji bi 

se sanirao i uredio za potrebe spremišta Bibliobusne službe, ali i Knjižnice Trstenik kojoj je 

nasušno potreban dodatan prostor za knjige. U sklopu toga, a u dogovoru s Gradom i Kotarom, 

predviđa se garažno mjesto bibliobusa u sklopu podzemne garaže zgrade u kojoj se nalazi 

Knjižnica Trstenik i čiji izlaz iz podruma knjižnice vodi u nju.  

 

Voditeljica računovodstva Ana Stubnja nove je članice UV-a informirala da će tijekom godine 

usvajati četiri financijska izvješća. Na upit članica mora li toliko puta i je li to obveza, Ana 

Stubnja je navela da ne moraju, ali je prisnažila činjenicom da Upravno vijeće odlučuje o  

financijama i da na taj način najbolje prate i kontroliraju financijsku situaciju u skladu s 

planovima i programima knjižnice. Ivana Salvador je dodala da je tako uređeno Pravilnikom o 

radu Upravnog vijeća. Svi su se složili s tim načinom.  

 



Nakon svega navedenog i donesenih odluka i rješenja od strane Gradskog vijeća Grada Splita, 

izmjena Financijskog plana za 2022. s projekcijama za 2023. i 2024. usvojenog na Gradskom 

vijeću 17. prosinca 2021. jednoglasno je prihvaćena od strane Upravnog vijeća GKMM-a. 

 

Ad 6. 

Usvajanje Financijskog plana za 2022. s projekcijama za 2023. i 2024. s obrazloženjem prema 

Proračunu Grada Splita za razdoblje 2022.-2024. smanjenje je jednoglasno prihvaćeno od 

strane Upravnog vijeća GKMM Split. 

 

Ad 7. 

Usvajanje Plana nabave za 2022. jednoglasno je prihvaćeno od strane Upravnog vijeća GKMM-

a Split.  

Ravnateljica Grozdana Ribičić svim je članovima Upravnog vijeća zahvalila na suradnji i 

kooperativnosti te usvajanju ovih važnih dokumenata za knjižnicu. S obzirom na to da je imala 

u protekle dvije i po godine dobru i konstruktivnu  suradnju s Upravnim vijećem vjeruje da će 

tako biti i dalje jer su u novo Upravno vijeće ušle osobe s velikim iskustvom u knjižničarstvu i 

obnašanju ravnateljskih funkcija. Mirta Matošić je knjižničarska savjetnica s bogatim 

iskustvom u radu i iskustvom ravnateljice Sveučilišne knjižnice u Splitu, a Karmen Borković 

sa šest ravnateljskih mandata u Gradskoj knjižnici Solin i brojnim uspješnim rezultatima u radu. 

Vjeruje da će joj boje biti od velike pomoći u dobrom upravljanju Gradskom knjižnicom Marka 

Marulića u Splitu. Smatra i dobrom viješću da je u sastav novog Upravnog vijeća ušla i Ema 

Kojundžić, magistrica edukacije hrvatskog i talijanskog jezika i književnosti, isto s 

respektabilnim referencama za članstvo u našem vijeću, što je vrlo važno. Djelatnica je Službe 

za društvene djelatnosti u Gradu Splitu pa će, sasvim je sigurna, i komunikacija sa Službom biti 

bolja i brža jer će moći dodatno argumentirati potrebe u poslovanju GKMM-a mjerodavnim 

službama. Ravnateljica je svima poželjela sretnu Novu godinu i uspješan rad Upravnog vijeća 

u novom mandatu. 

 

Zapisničarka  Predsjednica Upravnog vijeća 

 

________________                                                                _______________________ 

Renata Vojvodić                   Mirta Matošić          
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